
Referat møte i avlsråd 30 november 2023.  

Tilstede: Marianne O Njøten, Leif N Eriksen, Tone Borge.  

Forfall: Bente Harlem, Wenche Kjellbakken.  

  

Sak 39/23 Info fra HS 27 mai til 22 november.   

Ingen info 27 mai til 15 oktober.  

15/10 Mottatt invitasjon til NKK infomøte raseklubber og forbund 17/10 om HRs dom.  

17/10 Mottatt svarskjema avlsprogram, spørreundersøkelse ifht. rasespesifikke helsekrav NKK for 

besvarelse.   

11/11 Mottatt avlsrelatert referat fra HS samling 10-11/11.  (MON)   

22/11 Mottatt tall info utbredelse LTV / OCD og Spondylose hos Belgisk Fårehund i Finland.  

22/11 mottatt invitasjon til Avlsrådkurs NKK.  

  

Sak 40/23 Innkommede saker.  

Ingen innkommede saker siden forrige møte.  

  

Sak 41/23 Valpeguide fra avlsråd til OF mars 22 gjennomgås opp mot gjeldende valpeguide på 

NBFK hjemmeside Kjøpe belger? | NBFK   

Ref sak 31/23.  

Forslag til ny valpeguide fra avlsråd for OF mars 2022. Overført til avlsrådet fra OF mars 2022.  

Oppgave å "flette" valpeguiden sammen med den som allerede ligger ute på hjemmesiden.  Dette er 

siste restsak fra 2022. Avlsråd har ikke kapasitet til å prioritere denne saken, og vil prioritere andre 

viktige saker. Alternativt kan medlemmer fra avlsrådet 2022 sluttføre saken.   

  

Sak 42/23 Gjennomført HD/AD røntgen Belgisk Fårehund siste 10 år pr 15 november.   

Groenendael HD 39.76%  AD 38.29%.  

Tervueren      HD 46.57%  AD 44.67%.  

Malinois         HD 51.71%  AD 51.05%.  

  

Vi anbefaler at oppdrettere og eiere av Groenendael øker fokus på røntging av hundene sine.  

  

  

https://www.nbfk.no/kj%C3%B8pe-belger
https://www.nbfk.no/kj%C3%B8pe-belger


Sak 43/23 Sette møtedatoer 2024.  

Datoer satt mtp. frister GF 2024.  

Vi har satt opp 10 januar, 31 januar og 28 februar.   

Innkallinger sendt avlsråd. LNE.  

Videre møtedatoer settes opp innen 29 februar.  

Mars til desember 2023 har vært preget av «skippertak» og hastverk med å få saker utført, med 3 

møter på 6 uker 2 kvartal – 5 måneder «sommerferie» - og 3 møter på 6 uker 4 kvartal. Dette er 

uholdbart med tanke på saksmengde på vent, og bør unngås. Møter 3 og 4 kvartal bør avtales innen 

utgang mai 2024. Agenda desember 2024 bør være planer / prioriteringer / evt. oversikt økonomi 

påfølgende år om avlsråd ønsker å foreslå aktiviteter som bør legges inn i forslag budsjett – klart til 

oversending HS innen utgang januar neste år.  

  

Eventuelt  

Sak 44/23 Invitasjon til NKK`s avlsrådseminar.  

Her ønsker Marianne, Leif, Tone og Bente å delta. I tillegg ønsker Wenche å delta på nytt.  

Vi kontakter HS ifht. hvor mange fra avlsråd som kan delta. Det haster å få avklart dette da det er kort 

frist for påmelding – og «først til mølla». MON.  

  

Sak 45/23 Dommerkonferanse 2 kvartal 2024.  

Ref sak 4/23, 16/23, 20/23, 28/23, 33/23.  

Eksteriørdommerkonferanse avholdes 13.4 2024. Her er det meste under kontroll og vi ser frem til å 

tilby dette til dommere, dommeraspiranter og dommerelever på rasen.   

Invitasjoner er i dag sendt ut og vi har allerede begynt å motta påmeldinger. MON.  

  

Sak 46/23 Webinar øyelysing 4 kvartal 2023.  

Ref sak 3/23, 15/23, 19/23, 24/23, 32/23.  

Vi er glade for at det blir mulig å tilby dette den 13 desember. Øyenlyser Tone ser frem til å holde 

webinar om øyelysing og øyesykdom rettet mot Belgisk Fårehund.  

 Det er avklart med sekretær NBFK at påmelding bør være før kl 15 den 13 desember slik at hun får 

tid til å gå gjennom medlemslister.  

Arrangement ble publisert 18 november på klubbens FB sider og lukket gruppe for oppdrettere i 

klubben. Hovedstyre og avlsråds medlemmer, og oppdrettere på oppdretterlista NBFK er invitert til å 

delta. Også publisert på hjemmeside NBFK.  



Avlsråd er litt delt på om dette arrangementet kanskje bør være tilgjengelig for alle eiere av BF i 

Norge / og hvordan inkludere alle eiere - ikke bare medlemmer. Henvendelse sendt HS 18 november 

for vurdering. TB.  

Purring på svar 30 november. MON.  

 

Påmelding til webinar sendes til leif.norman.eriksen@peab.no  

Dette er ett teamsmøte der påmeldte deltakere vil bli invitert til møte 1 time før oppstart, det holder 

ikke å trykke på «skal» på FB.   

Øyenlyser jobber i disse dager med disposisjon webinar (inkludert nye anbefalinger 2023 ifht. Belgisk 

Fårehund) og vil gi oss dette innen få dager. Ser frem til å besvare spørsmål fra deltakere.   

Arrangement vil bli oppdatert med mer info når vi har mottatt disposisjon og svar fra HS ifht. om 

«ikke medlemmer» også kan få mulighet til å delta.  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

  

Neste møte 10 januar. Referat er godkjent før publisering.  

  

  


